
CORPORATE SOCIAL 
CREDIT SYSTEM 
MANAGEMENT
企业社会信用体系管理

WHAT DOES SCL PROVIDE?
SCL能提供什么?

Providing information of the latest requirements, regulations and policies, which assists you in keeping up 
with the pace of the development of the China’s CSCS

提供相关规定，要求以及政策的最新消息，以此帮助您紧跟中国企业社会信用体系的发展步伐

UP TO DATE INFORMATION 最前沿的信息
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WHAT IS CHINA’S CORPORATE SOCIAL CREDIT SYSTEM (CSCS)?
什么是中国企业社会信用体系 (CSCS)?

The Corporate Social Credit System (CSCS) is the Chinese Government’s comprehensive plan in utilizing 
technology to monitor and guide market participants’ behaviors. The CSCS assesses the behaviors of 
companies through topic-speci�c regulatory ratings and a parallel set of compliance records. Corporates who 
are given negative ratings will suffer from joint sanctions of the authorities , and their businesses in China will 
be seriously affected. 
Thus, Corporates / Organizations need better management of the compliance challenges raised from CSCS. 
SCL is here to help you overcome the challenges and meet the requirements of CSCS.

企业社会信用体系（CSCS）是中国政府制定的一项综合计划，旨在使用技术来监视和指导市场参与者的行为。
企业社会信用管理体系通过特定主题的监管评级和一组并行的合规记录来评估公司的行为。被负面评定的公
司将受到当局的联合制裁，其在中国的业务将受到严重影响。
因此，企业/组织需要更好地管理由企业社会信用体系所带来的合规性挑战，而SCL可以助您解决这些挑战
并符合相关要求。



WHO SHOULD JOIN SCL CORPORATE SOCIAL CREDIT SYSTEM MANAGEMENT PROGRAM?
谁应该加入SCL企业社会信用体系管理计划?

Corporates / Organizations:

• Have af�liates in China

• Operate businesses in China

• Plan to enter China market

• Have business partners in China

如贵公司：
• 在中国有分支机构
• 在中国经营业务
• 计划进入中国市场
• 在中国有业务合作伙伴

 

Providing the consultation service in guiding you to restore Credit Quality

提供咨询服务，指导企业恢复信用质量 

Credit Restoration and Remedies 信用恢复和补救

Assisting you in optimizing the internal processes and structures, so that the corporate/organization can 
effectively and ef�ciently manage the challenges of the CSCS

帮助企业优化内部流程和结构，以有效，高效地应对企业社会信用体系所带来的挑战

Business Process Optimization 业务流程优化 

Managing all of your entities in China which provides a better view of any possible credit risk among af�liated 
entities

管理您在中国的所有实体，以便更好地了解关联实体之间任何可能的信用风险

One-Stop Service 一站式服务

CSCSP@S-C-LOG.COM 

CONTACT US 联系方式 

S C L
� � � � �� � � � � � � � � � � � � � � � � � � � � �

Professional reports with credit quality rating will be generated with the screening on essential areas that may 
lead to serious credit damages, such as: Tax, Customs, Business Partner, Penalty and Blacklist, etc.

筛查可能导致严重信用损失的必要领域，例如税收，海关，业务合作伙伴，罚款，黑名单等，并将结果将
生成专业报告

CREDIT QUALITY ASSESSMENT 信用质量分析

Credit Quality
Color Code

Credit Quality requirement ful�lled
Credit Quality requirement to be improved
Credit Quality requirement failed

Comprehensive Credit Report 综合质量报告

Tax
税务

Customs
海关

Business Partner
商业伙伴

Penalty
惩罚

Blacklist
黑名单


